
 
Van: Bert van der Saag <bertvandersaag@gmail.com>  
Verzonden: dinsdag 20 februari 2024 14:11 
Aan: Griffie Zevenaar <Griffie@zevenaar.nl> 
Onderwerp: oud papier ophalen in Giesbeek 
 

Geachte raad van de gemeente Zevenaar, 
 

Mij kwam ter ore dat het college van burgemeester en wethouders heeft besloten 
om het ophalen van oud papier in Giesbeek toe te wijzen aan verenigingen uit 
Zevenaar en Oud-Zevenaar. En dat zonder overleg met de verenigingen hier ter 

plaatse (om onduidelijke redenen soms aangeduid als Zevenaar-Noord). 
 

Dit lijkt me in deze tijd van overleg, verbinding, enz., enz. een flinke omissie. 
Kan het werkelijk de bedoeling zijn om het verenigingsleven in een klein dorp te 
ontmoedigen? Of moet ik dit lezen als stimuleringsbeleid? 

 
Het leek mij goed om u hiervan op de hoogte te stellen. 
 

Met vriendelijke groet, 
Bert van der Saag 
 
Hoefjes 1 
6987 ES  Giesbeek 
tel. 06 - 22388669 
 


